

Asyad Shipping Company S.A.O.G
("Asyad Shipping" or the "Company")

شركة أسياد للنقل البحري ش.م.ع.
("أسياد للنقل البحري" أو "الشركة")

Date: 6 August 2026

التاريخ: ٦ أغسطس ٢٠٢٦م

Trading Code: ASCO

رمز التداول: ASCO

Dear Shareholders and Market Participants,

الأفاضل المساهمين والمشاركين في السوق،

Asyad Shipping Company S.A.O.G Takes Delivery of New-Build Medium-Range Product Tankers

شركة أسياد للنقل البحري ش.م.ع. تستلم ناقلتي المنتجات النفطية حديثة البناء

Asyad Shipping Company S.A.O.G, is pleased to announce that it has taken delivery of the first of two new-build IMO Type II Medium Range (MR) chemical tankers, 'Manah' from Lianyungang Shipbuilding Yard in China.

يسر شركة أسياد للنقل البحري أن تعلن عن استلام الناقلية "منح"، وهي الأولى من أصل ناقلتين جديدتين للمواد الكيميائية من الفئة المتوسطة (MR) من نوع IMO Type II، وذلك من حوض بناء السفن لشركة ليانيونغانغ في جمهورية الصين الشعبية.

A naming ceremony for 'Manah', and her sister vessel 'Marbat', named after took place in China on her the 6 August 2026. Both vessels are named after historic towns in Oman.

أقيم حفل تدشين الناقلتين منح وشقيقتها مرباط في الصين بتاريخ ٦ أغسطس ٢٠٢٦م. وقد سُميت الناقلتان تيمناً بمدينتين تاريخيتين في سلطنة عُمان.

Following her delivery, 'Manah' will be employed for three years with a tier one client. Her sister tanker 'Marbat' is expected to be delivered next month and will also be employed by a tier one client, for a period of three years.

وبعد استلام الناقلتين، سيتم تشغيل الناقلية "منح" بموجب عقد تأجير لمدة ثلاث سنوات مع أحد العملاء من الفئة الأولى. ومن المتوقع أن يتم استلام الناقلية الشقيقة "مرباط" خلال الشهر المقبل، على أن يتم تشغيلها أيضاً لصالح أحد العملاء من الفئة الأولى بموجب عقد لمدة ثلاث سنوات.

Dr. Ibrahim Al-Nadhairi, Chief Executive Officer, commented:

وفي هذا السياق، صرح الدكتور / إبراهيم النظيري، الرئيس التنفيذي للشركة، قائلاً:

"We are delighted to welcome 'Manah', the first of our two new-build MR tankers, into the product fleet, with her sister vessel 'Marbat' joining our fleet next month. Both tankers will be employed under time-charter contracts, reflecting our disciplined approach to fleet renewal and our continued confidence in the long-term fundamentals of the product tanker market. This addition further strengthens Asyad Shipping's position as a safe, reliable and efficient partner in international product and chemical tanker transportation."

"يسرنا الترحيب بانضمام الناقلية "منح" إلى أسطول ناقلات المنتجات النفطية، وهي الأولى من بين ناقلتين جديدتين قيد الإنشاء، على أن تنضم شقيقتها "مرباط" إلى الأسطول خلال الشهر المقبل. وستعمل كلتا الناقلتين بموجب عقود تأجير، بما يعكس نهجنا المتواصل في تجديد الأسطول ويؤكد تقننا طويلة المدى في سوق ناقلات المنتجات النفطية. تعزز هذه الإضافة مكانة شركة أسياد للنقل البحري كشريك آمن وموثوق وفعال في مجال النقل البحري العالمي للمنتجات النفطية والمواد الكيميائية."

As announced in the first quarter of 2025 results, Asyad Shipping and Lianyungang Shipbuilding Yard entered into shipbuilding agreements for the construction of two MR chemical tankers. Each will have a capacity of 49,100 DWT and each vessel is equipped with 18 individually coated tanks, enabling the simultaneous transport of multiple different clean products, including methanol, safely segregated across dedicated tanks on a single voyage.

كما قد أعلننا سابقاً في نتائج الربع الأول من عام ٢٠٢٥م، أبرمت شركة أسياد للنقل البحري وحوض شركة ليانيونغانغ لبناء السفن اتفاقيات لبناء ناقلتين للمواد الكيميائية من فئة (MR). وتبلغ حمولة كل ناقلة ٤٩,١ ألف طن (DWT)، وهي مجهزة بـ ١٨ خزاناً مستقلاً وتتميز بطبقة خاصة ذات جودة عالية، مما يتيح نقل منتجات نظيفة متعددة ومختلفة - بما في ذلك الميثانول، مع فصلها بشكل آمن داخل خزانات مخصصة خلال الرحلة الواحدة.

Best regards,
Asyad Shipping Company S.A.O.G

Authorized Signatory

مع أطيب التحيات،
شركة أسياد للنقل البحري ش.م.ع.ع

المخول بالتوقيع



Enquiries:

Investor Relations Asyad Shipping
Email: IR.Shipping@asyad.om

للاستفسارات:

علاقات المستثمرين أسياد للنقل البحري
البريد الإلكتروني: IR.Shipping@asyad.om

Notes to Editors:

Asyad Shipping, listed on the Muscat Stock Exchange (MSX symbol: ASCO) is one of the leading players in deep-sea transportation, based in Oman. With its strategic geographical location, and one of the largest globally diversified fleets (approx. 90 vessels), the Company serves over 60 countries and is well positioned to supply high-growth markets, such as Asia, the Middle East and North Africa.

The Company has been operating for over 20 years and serves its blue-chip customers through its five business segments: Crude, Dry Bulk, Gas, Liner and Products.

ملاحظات للمحررين :

شركة أسياد للنقل البحري هي شركة عمانية مدرجة في بورصة مسقط (رمز التداول : ASCO) وتعد واحدة من الشركات الرائدة في مجال النقل البحري. وبفضل موقعها الجغرافي الإستراتيجي، تمتلك وتشغل الشركة واحد من أكبر الأساطيل متعددة القطاعات عالمياً (حوالي ٩٠ سفينة)، كما تعمل الشركة أكثر من ٦٠ دولة، مما يعزز مكانتها التنافسية لتلبية احتياجات الأسواق ذات النمو العالي، مثل آسيا والشرق الأوسط وشمال أفريقيا.

تعمل الشركة لأكثر من ٢٠ عامًا، وتقدم خدماتها للعملاء الكبار من خلال خمس قطاعات أساسية للنقل البحري وهي: النفط الخام، والبضائع الجافة، والغاز، والحاويات، والمنتجات النفطية.